
NENAD PREDOVAN:  

- Lijep pozdrav svima!  

Moje pitanje je za gradonačelnika Tomaševića.  

Gospodine Gradonačelniče kad ćete primiti predstavnika bivših radnika Kamenskog i 

Diokia? Radnici su vam pisali u više navrata, 30.8.2021., 18.1.2022. i 31.8.2022. Na presici 

koju ste imali 30.12.2021. rekli su vam da su vam ti zahtjevi prošli ispod radara ali dali ste 

čvrsto obećanje da ćete primiti predstavnika radnika Kamenskog i Diokia i razgovarati s njima.  

Do tog razgovora još nije došlo niti su radnici obaviješteni o terminu kad ćete ih primiti. Očito 

vi imate dosta slab radar kad se registriraju zahtjevi radničke klase. Oni nisu dobili odgovor a 

ja ponavljam pitanje, kad ćete primiti predstavnika radnika i tražim da kažete točan dan ako je 

moguće ili tjedan. Da kažete kad ćete ih moći primiti i molim vas nemojte se skrivati iza fraza 

obrazloženja, muljanja nego molim vas da budete točni u odgovoru.  

Hvala lijepo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo potpredsjedniče. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala vam na vašem pitanju zastupniče Predovan.  

Kao što znate meni je dosta dobro nažalost poznata problematika stečaja i problematična 

situacija radnika Diokia i radnika, radnika, u većini su to radnice Kamenskog. Međutim ono što 

pokušavam je naći rješenje jer naši dopisi prema resornim ministarstvima kako da to napravimo 

i da poboljšamo položaj radnika posebice Diokia vezano uz naplatu njihovih plaća i preskakanje 

ajmo reći reda prvenstva a da to ne bude protuzakonito oštećivanje Grada Zagreba nažalost za 

sada nisu urodili pozitivnim odgovorom. I dalje pokušavamo naći način s ministarstvima kako 

da to napravimo jer ja naravno da želim ih primiti međutim želim imat rješenje dok ih primim 

odnosno vidjet, jer vrlo dobro mi je nažalost poznat problem. Znači na sastanku mi taj problem 

sigurno neće bit detaljnije prezentiran jer taj problem kao što znate postoji već četiri - pet 

godina, u najmanju ruku.  

Tako da nije stvar moje zauzetosti nego je stvar znači nalaženja rješenja za jednu dosta 

kompleksnu zakonsku situaciju zbog koje je vaš Klub naš prijedlog tvrdeći da je to 

protuzakonito još davno odbio u Gradskoj skupštini, ako se dobro sjećate toga. Znači mi tražimo 

rješenje kako da se to napravi, jasna nam je situacija, međutim ne možemo potpisati nešto što 

bi bilo protuzakonito jer bi onda opet imali upravni postupak, Visoki upravni sud i sljedeće.  

Znači želim ih primiti u najkraćem mogućem roku međutim želim imati bar neki način 

s jednim ministarstvom, ne želim sad govorit, to su resorna ministarstva koja se bave uglavnom 

stečajem, kako da se to na neki način Grad odrekne  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)…… 

svojih potraživanja u stečajnom postupku.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo Gradonačelniče.  

Sada pozivam zastupnika, a ne, pardon, imamo dodatno objašnjenje. Izvolite 

potpredsjedniče Predovan.  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Gospodine Gradonačelniče hvala vam što ste obećali ali ovaj put bez roka a ipak se 

traži rok.  
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Ja vam ipak želim nešto sugerirati ako je moguće s ove strane. Dakle dobili ste njihove 

zahtjeve u tri navrata i još pet - šest puta je vaša administracija telefonski dobila te zahtjeve. Ja 

mislim da zaista nije nikakav problem da vi ili netko napiše dopis i da im odgovori na te zahtjeve 

i da im zaista kaže nekakav okvirni rok. Jer ti se radnici sjećaju vrlo čvrsto i vrlo dobro i vrlo 

jasno one 2018. kad ste bili zajedno s njima ispred ove Skupštine.  

I njima se čini da je slika ista kao uvijek pa dozvolite da citiram stihove Hladnog piva iz pjesme 

gdje su zajedno sudjelovali radnici Kamenskog, Diokia, Gredelja itd. koja kaže: "Pali smo bez 

ispaljenog metka na staru foru novog početka".  

I što im preostaje? Preostaje im ili jedan pesimizam i tuga ili im preostaje da se, da 

prosvjeduju, da se pobune, da nađu nekakav način da ih zaista primite. I još da citiram Hladno 

pivo iz iste pjesme, "A kad stignem do porte i do spuštene rampe skinem kapu za sve nas koji 

još pamte". To je izvrsna pjesma. Ja sam je pogledao puno puta na You Tube-u ima gotovo 2 

milijuna pregleda i znamo je jako dobro.  

Molim vas gospodine Gradonačelniče učinite da nema mjesta za tugu  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

jer u ovom društvu zaista više nema mjesta za tugu nego za prosvjed umjesto tuge.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo potpredsjedniče.  

Dodatno objašnjenje dat će gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite. 

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Stvarno ne želim politizirat na ovoj temi al' moram jednu stvar reć. Znači problem je 

nastao kad su te uopće tražbine Grada prijavljene u stečajni postupak, a znate tko je to napravio. 

Bivša gradska administracija. I sad, znači da nije odnosno znači napravili su nam puno veći 

problem koji sad vrlo teško nalazimo zakonsko rješenje kako da to riješimo, kad govorimo o 

Diokiu. A za Kamensko je bilo vremena prije, koji je otišao u stečaj u međuvremenu i ako se 

ne varam je likvidiran. Znači tu je bilo vremena opet za vrijeme vaše administracije da to 

riješite. Mi smo predlagali neka rješenja, rekli ste da nisu dobra, s boljim rješenjima niste došli 

od te 2018. a vladali ste do 2021. Znači tri godine ste imali vremena, ništa niste riješili. Tako 

da hvala na vašim prizivima savjesti ili ne znam kako bi to nazvao.  

Znači doista gledamo kako to možemo riješit a da to bude zakonski. Znači da mogu 

riješio bi to sutra. Ako imate vi prijedlog rješenja koje ste sami zakomplicirali recite, drage 

volje ćemo ga saslušat. A mi ćemo naravno radnike i radnice primit ali volio bi imati nešto 

konkretno jer nažalost problem vrlo dobro znam. Znam ga od 2018. godine.  


